

Legislative  
Assembly  
of Ontario



Assemblée  
législative  
de l'Ontario

---

Votes and Proceedings

No. 146

Procès-verbaux

N° 146

1<sup>st</sup> Session  
42<sup>nd</sup> Parliament

Tuesday  
February 25, 2020

1<sup>re</sup> session  
42<sup>e</sup> législature

Mardi  
25 février 2020

---

**9:00 A.M.**  
**PRAYERS**

**9 H**  
**PRIÈRES**

**ORDERS OF THE DAY**

Second Reading of Bill 171, An Act to enact the Building Transit Faster Act, 2020 and make related amendments to other Acts.

Debate resumed and after some time the debate adjourned at 10:15 a.m.

**ORDRE DU JOUR**

Deuxième lecture du projet de loi 171, Loi édictant la Loi de 2020 sur la construction plus rapide de transport en commun et apportant des modifications connexes à d'autres lois.

Le débat a repris et après quelque temps, à 10 h 15, le débat était ajourné.

**10:15 A.M.**

**10 H 15**

**QUESTION PERIOD**

**PÉRIODE DE QUESTIONS**

The House recessed at 11:40 a.m.

À 11 h 40, l'Assemblée a suspendu la séance.

**3:00 P.M.**

**15 H**

**REPORTS BY COMMITTEES**

**RAPPORTS DE COMITÉS**

The Speaker informed the House, That the Clerk received the Report on Intended Appointments dated February 25, 2020 of the Standing Committee on Government Agencies. Pursuant to Standing Order 111(f)(9), the Report is deemed to be adopted by the House (Sessional Paper No. 441).

Le Président a informé l'Assemblée, Que le greffier a reçu le rapport sur les nominations prévues daté le 25 février 2020 du Comité permanent des organismes gouvernementaux. Conformément à l'article 111 f) 9) du Règlement, le rapport est réputé adopté par l'Assemblée (Document parlementaire n° 441).

**INTRODUCTION OF BILLS**

**DÉPÔT DE PROJETS DE LOI**

The following Bills were introduced and read the first time:-

Les projets de loi suivants sont présentés et lus une première fois :-

Bill 174, An Act to amend the Time Act. Mr. Miller (Hamilton East—Stoney Creek).

Projet de loi 174, Loi modifiant la Loi sur l'heure légale. M. Miller (Hamilton-Est—Stoney Creek).

Bill 175, An Act to amend and repeal various Acts respecting home care and community services. Hon. Ms. Elliott.

Projet de loi 175, Loi modifiant et abrogeant diverses lois en ce qui concerne les services de soins à domicile et en milieu communautaire. L'hon. M<sup>me</sup> Elliott.

Bill 176, An Act to proclaim Maternal Mental Health Day and to require a review of maternal mental health in Ontario and the preparation of a Provincial Framework and Action Plan. Ms. Karpoche.

Projet de loi 176, Loi proclamant le Jour de la santé mentale maternelle et exigeant un examen des enjeux de la santé mentale maternelle en Ontario et l'élaboration d'un cadre et plan d'action provincial. M<sup>me</sup> Karpoche.

**PETITIONS**

Affordable housing (Sessional Paper No. P-32) Ms. Andrew.

Autism (Sessional Paper No. P-87) Miss Taylor.

Changes to education funding (Sessional Paper No. P-123) Ms. Sattler.

Les accents de la langue française sur les documents et cartes émis par le gouvernement de l'Ontario (document parlementaire n° P-174) M<sup>me</sup> Gélinas.

Farm animal protection zones (Sessional Paper No. P-192) Mrs. Tangri.

Real estate profession and consumer confidence (Sessional Paper No. P-193) Mr. McDonell.

Phone access for prisoners (Sessional Paper No. P-215) Ms. Berns-McGown, Ms. Fife and Ms. Karpoche.

Home care services (Sessional Paper No. P-216) Mr. Coe.

Job creation and business environment (Sessional Paper No. P-217) Mr. Bailey.

**PÉTITIONS****ORDERS OF THE DAY**

Second Reading of Bill 171, An Act to enact the Building Transit Faster Act, 2020 and make related amendments to other Acts.

Debate resumed, during which the Acting Speaker (Mr. Hatfield) interrupted the proceedings and announced that there had been more than six and one-half hours of debate and that the debate would be deemed adjourned.

The Government House Leader directed that the debate should continue.

Debate resumed and after some time the House adjourned at 6:00 p.m.

**ORDRE DU JOUR**

Deuxième lecture du projet de loi 171, Loi édictant la Loi de 2020 sur la construction plus rapide de transport en commun et apportant des modifications connexes à d'autres lois.

Le débat a repris. Le président suppléant (M. Hatfield) a interrompu les travaux et a annoncé qu'il y avait eu plus de six heures et demie de débat et que le débat est réputé ajourné.

Le leader parlementaire du gouvernement a indiqué que le débat devrait se poursuivre.

Le débat a repris et après quelque temps, à 18 h, l'Assemblée a ajourné ses travaux.

---

le président

**TED ARNOTT**

Speaker

**SESSIONAL PAPERS PRESENTED  
PURSUANT TO STANDING ORDER 43****DOCUMENTS PARLEMENTAIRES  
DÉPOSÉS CONFORMÉMENT À  
L'ARTICLE 43 DU RÈGLEMENT**

## COMPENDIA:

Bill 175, An Act to amend and repeal various Acts respecting home care and community services (No. 443) (Tabled February 25, 2020).

Deposit Insurance Corporation of Ontario, Annual Report for January 1, 2019 to June 7, 2019 / Société ontarienne d'assurance-dépôts, Rapport annuel du 1er janvier 2019 au 7 juin 2019 (No. 442) (Tabled February 25, 2020).

---

**RESPONSES TO PETITIONS****RÉPONSES AUX PÉTITIONS**

Poet Laureate (Sessional Paper No. P-57):

(Tabled November 6, 2019) Mr. Hatfield.

Cap and Trade program (Sessional Paper No. P-80):

(Tabled November 5, 2019) M<sup>me</sup> Gélinas.

Post secondary education (Sessional Paper No. P-130):

(Tabled November 5, 2019) Ms. Andrew.

Reid Quarry (Sessional Paper No. P-171):

(Tabled November 5, 2019) Mr. Gill.

---